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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:649 Beräkning av antalet personer som vistas i Sverige utan 
tillstånd

I regeringens proposition 2020/21:159 Vissa identitetsfrågor inom 
utlänningsrätten hänvisar regeringen till tidigare beräkningar om att upp till 
50 000 personer befinner sig i Sverige utan att ha tillstånd att vara här. Vidare 
skriver regeringen ”Även om det inte går att säkert uttala sig om hur många 
personer som i dagsläget vistas i landet utan tillstånd, är det sannolikt att siffran 
har ökat väsentligt jämfört med de tidigare uppskattningarna.” Även i en 
debattartikel i Expressen den 17 april 2021 (Polisen har ett omöjligt uppdrag 
med utvisningar) angavs att antalet med säkerhet dock är högre i dag och att 
”skuggsamhället kan uppgå till hela en procent av det svenska samhället.” 

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga till statsrådet Anders Ygeman:

Avser statsrådet och regeringen att vidta några åtgärder för att uppdatera 
beräkningarna av hur många personer som vistas i landet utan tillstånd?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-16
Besvaras senast
2022-01-03


